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Verslag  

Van:  Algemene Ledenvergadering PUG 
Datum:  8 juni 2024 
Locatie:  KUUB, Pieterstraat 3 te Utrecht 
 

1. Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter, mevrouw Maaike Wijnen, opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Nieuws van de bestuurstafel 

Aan de bestuurstafel schuift aan de heer Rob van Velse, in de functie van ambtelijk secretaris.  

De voorzitter dankt de bestuursleden voor hun inzet in het afgelopen jaar, dat voor het bestuur 

een druk jaar was vanwege de viering van het jubileum en omdat de functie van ambtelijk 

secretaris vacant was. De voorzitter licht het beleid voor de komende jaren toe. Er is besloten 

voorlopig geen subsidies te verstrekken, maar dat geld te gebruiken voor activiteiten voor de 

leden èn versterking van het eigen profiel. Ledengroei is gewenst. Komende activiteiten zullen als 

doel hebben een breder publiek aan te trekken. Focus ligt op kunst èn wetenschap, in brede zin, 

met minder nadruk op erfgoed. Het snijvlak van beiden is te dun gebleken en biedt te weinig 

mogelijkheden. 

3. Verslag van de ALV d.d. 3 juni 2023 
Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd. Dank gaat uit naar de voormalig 
ambtelijk secretaris, mevrouw Katrijn Kuypers. 
 

4. Leden van het PUG 
a. De voorzitter memoreert de leden die sinds de vorige ALV zijn overleden:  

de heer J.A. van Ginkel, de heer B. Hillen, de heer C.E.G. ten Houte de Lange,  
de heer L.W. Jenneskens, mevrouw H.L. van Maanen-van der Lee, de heer M.J. Sommeijer,  
mevrouw M.W.M. Vos van Gortel, mevrouw M. Wolters-Schweitzer en  
de heer W. Zwanenburg.  Deze leden worden met een moment stilte herdacht. 

b. Sinds de vorige ALV hebben zich 11 nieuwe leden bij het PUG aangesloten, waarvoor een 
warm welkom. 

c. De vereniging kent in 2024 zeven robijnen leden (40 jaar lid), te weten: de heer H. Bijlsma,  
de heer J. Bruinvels, de heer J. van Gijn, mevrouw M. de Groot-Sjenitzer,  
de heer H.A. ten Hove, de heer J.E. Spruit en de heer A.M. Voûte. Als blijk van waardering 
voor hun lidmaatschap ontvangen de aanwezige leden een litho van kunstenaar en medelid  
Jeroen Hermkens.  

 
5. Bestuurlijk jaarverslag 2023 

De voorzitter vat het jaarverslag samen. Hoogtepunten waren de viering van het 250-jarig 
jubileum en de uitreiking van de PUG-prijs ‘nieuwe stijl’. De bijbehorende tentoonstelling is op 
een aantal plaatsen te zien geweest. Er wordt naar gestreefd de PUG-prijs elke drie jaar uit te 
reiken, de volgende keer in 2026. Gewezen wordt op een typefout in de tekst onder het kopje 
‘Ledenbestand’. 

 
6. Financiën 

a. Financieel verslag over 2023 
De penningmeester, de heer Harm Snippe, licht het verslag toe. Het jaar 2023 is afgesloten 
met een positief resultaat. De kosten voor de lustrum feestavond zijn minder hoog 
uitgevallen dan begroot. Het merendeel van de uitgaven voor het lustrum zijn door een 
gunstige aandelenmarkt alweer terugverdiend. Opgemerkt wordt dat het een mooi feest was 
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op een goede locatie, toegankelijk voor iedereen. Dit wordt met applaus van de aanwezigen 
bevestigd. De aanwezigen stemmen in met het Financieel verslag over 2023. 

b. Verslag van de kascommissie over 2023 
Lid van de kascommissie, de heer Ben van der Zeijst, licht toe dat de kas in de vorm van de 
bankafschriften, met steekproeven is gecontroleerd en dat geen onregelmatigheden zijn 
geconstateerd.  

c. Naar aanleiding van het positieve advies van de Kascommissie wordt de directie décharge 
verleend, met dank aan de heer Harm Snippe voor zijn werk als penningmeester. 

d. Benoeming leden Kascommissie 2024 
De aanwezigen gaan akkoord met de benoeming van de heer Kees de Pee en  
de heer Hans Lenstra als leden van de Kascommissie voor het jaar 2024. 

e. Begroting 2025 
De heer Harm Snippe licht de begroting toe. Het bedrag aan contributies zal waarschijnlijk 
lager uitvallen door de afname van betalende leden. Ook worden minder giften verwacht. De 
rente op spaarrekeningen is mogelijk te laag begroot op €50,-. Dit heeft als oorzaak dat de 
begroting in februari al is opgesteld, voor de rentestijgingen. Gevraagd wordt of het bedrag 
van € 6.000,- voor excursies/lezingen niet wat veel is. De voorzitter licht toe dat het bestuur 
geld aan de leden wil besteden en meer aan promotie wil doen. Het bedrag dat anders aan 
subsidies besteed zou worden is naar deze post overgeheveld. Op valt dat de kosten voor 
Secretariaat aanzienlijk lager uitvallen. De voorzitter licht toe dat dit komt door de 
beloningsafspraken die gemaakt zijn met de nieuwe ambtelijk secretaris.  
De aanwezigen stemmen in met de begroting voor 2025. Met dank aan de penningmeester, 
de heer Harm Snippe. 

 
7. PUG activiteiten 

Gestreefd zal worden naar een meer gestructureerd programma aan activiteiten die langer van 
tevoren worden aangekondigd. Misschien wordt bij sommige activiteiten een kleine financiële 
bijdrage gevraagd. Recentelijk is een werkgroep gestart met de invulling van het 
lezingenprogramma voor het komende jaar.  
De activiteitencommissie wordt gevormd door mevrouw Katrijn Kuypers, mevrouw Lydia van 
Oosten, de heer Jaap Röell, en de heer Hans Vroom.  
Mevrouw Lydia van Oosten neemt ons mee langs de recent georganiseerde activiteiten.  
 

8. Samenstelling directie 
a. De heer Maarten Egmond wordt voor een tweede termijn van vier jaar benoemd als 

directielid. 
b. De heer Harm Snippe is niet herkiesbaar en treedt af. In zijn plaats wordt benoemd de heer 

Ben van der Zeijst, die tevens de functie van penningmeester op zich zal nemen. 
c. Mevrouw Erika van Middelkoop wordt benoemd tot lid van de directie.  
Vanwege zijn afscheid als lid van de directie spreekt de voorzitter de heer Harm Snippe én diens 
echtgenote toe, met overhandiging van bloemen en cadeaus.  

 
9. Rondvraag 

De heer Casper Staal vraagt of er naast robijnen leden ook gouden leden zijn. 
Geantwoord wordt dat deze er dit jaar niet zijn.  
De heer Jaap Bredee roept op om op een andere manier naar de toekomst te  
kijken nu het ledental per jaar met ongeveer 10% afneemt.  
De voorzitter licht toe dat de directie zijn zorgen deelt en dat dit onderwerp vaak in de  
directievergaderingen aan de orde komt.  
Gevraagd wordt of met betrekking tot dit onderwerp niet een aparte ledenvergadering belegd  
kan worden naar aanleiding van een beleidsnota door de directie hierover op te stellen. 
De voorzitter zegt toe deze suggestie mee te nemen in de volgende directievergaderingen. 
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De voorzitter wijst op de tentoonstelling van de PUG collectie in Museum Castellum Hoge Woerd, 

die vrijdag 14 juni wordt geopend. Waarschijnlijk wordt er ook nog een excursie voor PUG leden 

georganiseerd.  

10. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor de borrel. De heer Jaap Röell 

geeft een toelichting op de kunstwerken bij KUUB. Aansluitend gaat het gezelschap naar 

Kunstliefde aan de Nobelstraat waar twee jonge kunstenaars een toelichting geven op de 

tentoonstelling van De Belofte. Daarna vindt bij KUUB het diner plaats. Dank gaat uit naar de heer 

Jaap Röell en mevrouw Annet Raaijmakers voor hun gastvrijheid en hulp bij de invulling van deze 

middag en avond. 

*** 

 
 


